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  PROTOKÓŁ Nr VIII/2015 

z VIII sesji Rady Gminy Nowogródek Pomorski 

z dnia  25 września 2015 roku 

godz. 14:00 

 

Na stan 15 radnych, obecnych na sesji było 13. 

Nieobecni: 1. Marcin Drobniak 

  2. Zbigniew Lesiak 

 (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Podjęcie uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Nowogródek Pomorski ze 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą „Pojezierze Dobiegniewskie” 

2. Projekt uchwały w sprawie kierunków działania  Wójta w zakresie powołania 

Europejskiego Ugrupowania Współpracy Terytorialnej 

3. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka byłej drogi krajowej nr 3 

przebiegającej przez teren gminy Nowogródek Pomorski kategorii drogi gminnej 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii na temat uznania lasów Nadleśnictwa Różańsko 

położonych na terenie gminy Nowogródek Pomorski za ochronne 

5. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej w 

Karsku 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

9. Wolne wnioski i informacje                                   

 
  

Ad. l. Posiedzenie Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan Marian 

Jaśkowiec witając wszystkich obecnych na sali wiejskiej w Nowogródku Pomorskim radnych 

i pracowników Urzędu Gminy. Następnie stwierdził, że na stan 15 członków rady w sesji 

udział bierze 13 radnych, wobec czego rada może podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy przeczytał porządek obrad.  

Wójt Gminy pan Tomasz Pietruszka poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

projektu uchwały w sprawie nabycia na własność Gminy Nowogródek Pomorski działki nr 

520/54 w Karsku z Zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych – z przeznaczeniem 

nieruchomości na Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów. 

 

Rada Gminy przyjęła zmianę i proponowany porządek obrad jednogłośnie. 
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Ad.3. Radni nie wnieśli innych uwag do protokołu z poprzedniej sesji i przyjęli protokół 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

- Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marian Jaśkowiec: Był to okres wakacyjny, gdzie 

odbywały się dożynki i przeglądy artystyczne. Byłem w Giżynie na Spotkaniach Zespołów 

Artystycznych OSP  „Floriańskie Obertasy”, uczestniczyłem w Dożynkach Gminnych w 

Kinicach, w Dożynkach Powiatowo – Gminnych w Myśliborzu. Rozmawiałem z mieszkańcami 

Świątek na temat planowanej budowy suszarni skór, uczestniczyłem razem z panem wójtem w 

otwarciu nowej Komendy Powiatowej Policji w Myśliborzu.   

 

Ad.5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

- Wójt Gminy – Pan Tomasz Pietruszka: Uczestniczyłem w tych samych uroczystościach, co 

pan Przewodniczący Rady. Tu muszę stwierdzić, że nasze dożynki były o wiele lepsze niż 

powiatowe. Uczestniczyłem w spotkaniach w Związku Gmin Dolnej Odry w Chojnie. Dzięki 

współpracy z sołtysem z Nowogródka i radnym Konowalukiem trochę się działo w 

Nowogródku, zakończyliśmy też remont ogrodzenia cmentarza w Nowogródku, kończymy 

robić ogrodzenie cmentarza w Giżynie. Toczę „wojnę” z obrońcami drzew w koło kościoła w 

Karsku, ponieważ zarzucają mi dewastację drzew, z czym się nie zgadzam. Razem z księdzem 

proboszczem i księdzem z kurii ustaliliśmy, że musimy usunąć drzewa, gdyż uszkadzają mur. 

Będziemy naprawiali mur koło kościoła. Stolarz kończy prace związane z ustawieniem figurki 

Matki Boskiej w Golinie, zaczął się sezon zrębkowania. 

- Radny Sławomir Wołków: Słyszałem o sprawie drzew koło kościoła. U nas nie dba się o 

drzewa. Na cmentarzu był bluszcz, zniszczono go… 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Niech Pan spojrzy za mur – tam rośnie ten bluszcz. Panie radny, są 

rzeczy, które trzeba zrobić i te, które można. My zrobiliśmy to, co trzeba. Był ksiądz z kurii, 

sugerował wycięcie tuj, bo niszczą mur. 

 

 

Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym projekty uchwał 

 

1. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Nowogródek Pomorski ze 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą „Pojezierze Dobiegniewskie” 

 

- Sekretarz Gminy, pani Ewelina Mazurak – Januchowska: Jesteśmy członkami Stowarzyszenia 

„Lider Pojezierza” i Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „Pojezierze Dobiegniewskie”, 

gdzie korzystaliśmy z funduszu rybackiego. Zmieniły się przepisy i nie możemy być w obu 

stowarzyszeniach, ponieważ korzystają one z tych samych funduszy.  

- Wójt Gminy: Decyzja o konieczności rezygnacji z jednego stowarzyszenia będzie przykra, 

ponieważ bardzo dobrze nam się układała współpraca z jednym i drugim stowarzyszeniem.  

- Radny Jan Obłąk: Z którą grupą było korzystniej współpracować? 
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- Wójt Gminy: Nie ma różnicy. W obu bardzo dobrze wykorzystaliśmy fundusze, które 

mogliśmy. W obu miałem kontakty z innymi burmistrzami, ale w Stowarzyszeniu LGD 

„Pojezierze Dobiegniewskie”  byliśmy jedyną gminą z województwa zachodniopomorskiego.  

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VIII/55/15. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie kierunków działania  Wójta w zakresie powołania 

Europejskiego Ugrupowania Współpracy Terytorialnej 

- Wójt Gminy: Chcemy się przyłączyć do grupy, która działa na pograniczu. 
- Sekretarz Gminy: Europejskie Ugrupowanie Współpracy Terytorialnej jest trochę 
konkurencyjne do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. Daje nam  
możliwość pozyskania bezpośrednio funduszy. W październiku odbędzie się spotkanie 
odnośnie możliwości pozyskiwania środków.   
- Radna Jolanta Kożuchowska: Czyli tu też będziemy mogli pisać różne projekty? 
- Odpowiedź Wójta Gminy: Tak, będzie można pisać projekty, ale na tzw. „miękkie projekty”. 

- Sekretarz Gminy: Na spotkaniu 7 października dowiemy się o szczegółach. Nam zależy na 

zajęciach językowych i edukacyjnych. 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Na jakiej zasadzie będzie finansowana działalność? 

- Odpowiedź Wójta gminy: Jeszcze nie wiemy. Ta uchwała to jest jakby list intencyjny.   

 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VIII/56/15. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka byłej drogi krajowej nr 3 

przebiegającej przez teren gminy Nowogródek Pomorski kategorii drogi gminnej 

- Radny Mariusz Konowaluk: Co dostaniemy w zamian? Pewnie najgorsze drogi? 

- Odpowiedź Wójta Gminy:  Jeszcze nie wiemy, ale jakieś drogi dostaniemy. Wysłałem dziś 

Staroście naszą propozycję dróg, które chcielibyśmy przejąć: drogę w Świątkach, drogę w 

Świątkach na dworzec PKP i drogę do Rataj. Kilometr za kilometr. Są to drogi lokalne. 

Myśleliśmy kiedyś o chodniku w Świątkach, więc warto by było przejąć te drogi.   

- Radny Mariusz Konowaluk: Dlaczego ta droga nie została przejęta do dróg krajowych? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: To uregulowała ustawa. Obdarowano drogami gminy. Większość 

gmin  podejmie takie uchwały. Okoliczne gminy z województwa zachodniopomorskiego 

podjęły już lub na dniach je podejmą.  

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VIII/57/15. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii na temat uznania lasów Nadleśnictwa Różańsko 

położonych na terenie gminy Nowogródek Pomorski za ochronne 

- Wójt Gminy: Proponuję, by zaopiniować projekt uchwały negatywnie. Nic nam to nie da, ale 
nie chcę, by uciekały nam podatki.   
- Radny Sławomir Wołków: Lasy, jeśli chcą, to i tak będą chroniły te gatunki. Mają taki 
obowiązek. 
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Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę nr VIII/58/15 dwunastoma głosami za, przy 

jednym przeciw.  

 
5. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej w 

Karsku 

- Wójt Gminy: Sprawa jest skomplikowana. Działki nr 589/3 i 589/2 znajdują się przy posesji 

jednej z osób, która chciałaby je kupić. Działka 589/1 stanowi drogę dojazdową do działki 

589/2 oraz 591/1. Obecnie te działki służą jako podwórze przy posesji zainteresowanej nimi 

osoby. Jest nimi też zainteresowana inna osoba, która mieszka niedaleko i chciałaby na nich 

składować swój opał. Chciałbym zaproponować tej pani inną działkę. 

Wójt Gminy pokazał radnym na mapie układ poszczególnych działek.  

- Przewodniczący Rady Gminy: Czyli możemy wyrazić zgodę na sprzedaż tych nieruchomości 

w drodze przetargu ograniczonego do właścicieli sąsiednich działek? 

- Wójt Gminy: Oczywiście. 

 

Przewodniczący poddał głosowaniu projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości położonej w Karsku – w drodze przetargu ograniczonego. 

  

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę nr VIII/59/15 dwunastoma głosami za, przy 

jednym przeciw.  

 

6. Projekt uchwały w sprawie nabycia na własność Gminy Nowogródek Pomorski działki 

nr 520/54 w Karsku z Zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych 

 

- Wójt Gminy: Podjęcie uchwały o przejęciu działki w celu utworzenia na niej Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, może stanowić dla ANR podstawę do 

przekazania gminie działki, ponieważ cel, na który ją wykorzystamy mieści się w celach 

określonych w ustawie dotyczącej gospodarowaniem nieruchomościami rolnymi Skarbu 

Państwa.  

- Radny Mariusz Konowaluk: Przejmiemy działkę, a jeśli nie zrobimy na niej PSZOK, to co? 

Mogą nam ja zabrać? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Na pewno zrobimy tam PSZOK.  

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VIII/60/15. 

 

 
Ad. 9. Wolne wnioski 
-  Przewodniczący Rady Gminy odczytał radnym wniosek otrzymany od Klubu sportowego 
Piast Karsko o uruchomienie rezerwy 30 tys. zł i przeznaczenie jej na potrzeby KS Piast.  
- Wójt Gminy: Dysponowanie rezerwą jest w mojej gestii. Klub napisał pismo, byście Państwo 

wiedzieli, że chcę uruchomić rezerwę. Część pieniędzy dostanie Karsko a część Giżyn – zrobili 

pompę na boisku. 

- Przewodniczący Rady Gminy: A co z klubem z Nowogródka? Z jakich pieniędzy korzysta? 
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- Odpowiedź Wójta Gminy: Nowogródek korzysta z innych pieniędzy. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Z tego co pamiętam, to rezerwa miała być dla Nowogródka. A 

teraz ma ją dostać Karsko i Giżyn. Według mnie należy dać 15 tys. zł dla Nowogródka, a resztę 

dla Karska i Giżyna. 80% budżetu klubu zostało wydane przez pół roku, więc jak się 

gospodaruje pieniędzmi? 

- Wójt Gminy: Sprawdziłem składy klubów, i tak: Piast Karsko liczy 68 członków, z czego 

70% stanowią mieszkańcy, a w Merkurym Nowogródek, który miał być oparty na 

mieszkańcach, z 21 osób tylko 9 jest mieszkańcami. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Te pieniądze miały być dla Nowogródka. 

- Radny Sławomir Wołków: Od lat tworzona jest rezerwa. Piłkarze mają swój budżet i co roku 

trzeba im dokładać. Dlaczego piłkarze mają wszystko za darmo, a np. panie, które ćwiczą na 

sali gimnastycznej w Karsku muszą płacić? 

- Wójt Gminy: To nie tak. Klub Merkury jest finansowany z innej puli, nie z tej na kluby. 

- Sekretarz Gminy: Było 178 tys. zł. 

- Wójt Gminy: 150 tys. na drużyny, a 28 tys. zł na pozostałą działalność - z tego finansowany 

jest Nowogródek. Ze 150 tys. zł odłożyli Państwo 30 tys. zł do rezerwy. Klub z Nowogródka 

zażyczył sobie 15 tys. zł i te pieniądze ma do dyspozycji. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Czy Pan już ruszył te pieniądze? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Częściowo tak. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Co możemy zrobić, by zablokować wydatkowanie tych 

pieniędzy? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Możecie wprowadzić zmiany w budżecie.  

- Radny Jan Obłąk: Mówiłem kiedyś na sesji do nieobecnego dziś radnego, że ile byśmy im nie 

dali, to przejedzą. I tak się dzieje.  

- Wójt Gminy: Będziecie Państwo projektowali przyszły budżet, to ustalicie zasady 

wydatkowania środków.  

- Przewodniczący Rady Gminy: Nie możemy ustalić dokładnie. 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Możecie Państwo określić zasady wydatkowania. Będzie inna 

forma rozliczeń. 

- Radny Jan Obłąk: Ile Pan wydał z rezerwy? Połowa już poszła? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Tak. 

- Radny Jan Obłąk: A co z resztą? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Resztę możecie Państwo zablokować.  

- Radna Jolanta Kożuchowska: Może w przyszłym budżecie zmienimy wydatkowanie, 

utworzymy komisję, która będzie rozpatrywać podania. 

- Sekretarz Gminy: Będą przyznawane dotacje dla klubów. Kluby będą musiały mieć swoich 

księgowych. 

- Radny Mariusz Konowaluk: W przyszłym roku, to w przyszłym roku. A rozmawiamy o tym 

roku. 

- Radny Jan Obłąk:  Jestem za tym, by zablokować te pieniądze co zostały i nie dawać ich 

Klubowi z Karska. Piast zwraca pieniądze za dojazdy na treningi. Czy Giżyn też dostaje? Nie! 

Wydali swoją pulę i wnioskują  o więcej. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Drużyny dostały dotacje na poziomie zeszłego roku. 

Zablokowaliśmy resztę, a i tak wydają więcej. 
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- Wójt Gminy: Czy argument, ze przeszli do innej ligi nic nie zmienia? 

- Radna Wioletta Sidor: Wzrosły koszty utrzymania drużyny, są wyższe opłaty. 

 

- Radny Jan Obłąk: Składam wniosek do Przewodniczącego Rady, by na następną sesję 
Komisja Rewizyjna zrobiła nam zestawienie, ile mają środków i na co je wydatkuje Klub 
Sportowy w Karsku. 
- Radna Małgorzata Glapka: Jak jest jakaś inicjatywa, to innych w oczy kole. Klub ma 

sponsora, który przekazując środki często wskazuje, na co konkretnie mają być przeznaczone.  

- Radny Mariusz Konowaluk: Czyli co mamy zrobić? 

- Odpowiedź Sekretarza Gminy: Wydatki księgowane są w odpowiednich działach i na tej 

podstawie je widać. 

- Przewodniczący Rady Gminy: My możemy przesuwać pieniądze pomiędzy poszczególnymi 

działami, a wójt decyduje o poszczególnych paragrafach.  

- Wójt Gminy: Ustalicie w przyszłym budżecie, ile kluby mogą wydać. 

 

- Radny Hubert Klepacz: Lato za nami, było ciepło. Czy są gdzieś jakieś informacje jakie 

mamy zasoby wody pitnej? 

- Wójt Gminy: Nie znam tych danych. Ale można to sprawdzić, bo każdy zbiornik ma 

ograniczony zasób. Spróbuję się zorientować.  

-  Radny Hubert Klepacz: 29 stycznia składałem do Pana pismo dotyczące włączania i 

wyłączania się lamp w Karsku. Dostałem odpowiedź, że zajmie się tym ENEOS. Ale się tym 

nie zajęli. Nadal lampy palą się nierówno. Jest różnica o około pół godziny w stosunku do 

innych ulic w Karsku. Część ulic jest oświetlona, a w tej części nie. A lampa na przepompowni 

świeci w takich godzinach, jak powinna.  

- Radna Wioletta Sidor: W sprawie oświetlenia: osoby mieszkające na terenie byłego PGR w 

Karsku proszą o oświetlenie placu. 

 

- Radny Sławomir Wołków: Chciałbym otrzymać na piśmie informacje, komu gmina umarzała 

podatki w 2014 roku? Jakim firmom i rolnikom? I skąd wójt wziął pieniądze na remont drogi 

Sołacz – Golin? 

 

- Radny Mariusz Konowaluk: Mam pytanie o wykładzinę w OSP. 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Walczymy z firmą. Chcemy odkleić wykładzinę i połączyć ją na 

łączeniach.  

- Radny Mariusz Konowaluk: Czy nie stracimy gwarancji? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: W tym budynku jest za duża wilgotność i firma twierdzi, że to nic 

nie da. Wykonawca twierdzi, że konsultował to ze swoimi fachowcami. Walczymy z 

wykonawcą w tej sprawie. Nie będziemy oczywiście sami ruszali wykładziny, tylko zrobi to 

firma.  

 

- Radny Jan Obłąk: Czy trzeba już składać wnioski dotyczące zadań w miejscowościach w 

przyszłym roku? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Możecie porozmawiać z panią Skarbnik, do kiedy jest na to czas. 

- Radny Jan Obłąk: Chodzi mi o basen strażacki w Giżynie. 
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- Wójt Gminy: Nie wiem, kiedy coś tam ruszymy. Na razie nie mamy środków. Możecie zrobić 

to częściowo ze środków z funduszu sołeckiego. 

- Radny Jan Obłąk: Czy można pokusić się o napisanie wniosku o dofinansowanie zewnętrzne? 

- Odpowiedź Sekretarza Gminy: Dowiadywaliśmy się jak to jest, ale na razie nie było naborów 

wniosków na tego typu zadania. Nie jest to łatwe zadanie. 

- Radny Jan Obłąk: Chcemy rozsądnie wydać środki z funduszu sołeckiego i nie wiemy, czy 

ujmować basen. 

 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu mieszkance Świątek, pani Marzenie Kubickiej. 

- Pani Marzena Kubicka: Chciałabym się dowiedzieć czegoś na temat budowy suszarni skór w 

Świątkach. 

- Wójt Gminy: Wpłynął wniosek od inwestora. Rada Gminy ustaliła w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego, że tam będą tereny przeznaczone na działalność 

przemysłowo – usługową. W tym momencie nie mamy prawa odmówić inwestorowi zgody na 

działalność.  

- Pani Marzena Kubicka: A jeśli mieszkańcy się nie zgodzą? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Mieszkańcy mogli interweniować na etapie tworzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego. Inwestor wykupił w okolicy sporo gruntów, które 

przeznaczone są w planie pod działalność,  teraz nie mamy powiedzieć „nie”. 

- Radny Jan Obłąk: A kto z was wiedział o uchwalaniu planu? 

- Pani Marzena Kubicka: Nikt. 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Były ogłoszenia. Powiadamia się radnych w sposób zwyczajowo 

przyjęty. Taki są zasady. To nie nasza wina, że mieszkańcy nie czytają ogłoszeń. To nie będzie 

ferma norek, ale zakład obróbki skór. 

- Radny Jan Obłąk: Obstawiamy się kolejnymi śmierdzielami. 

- Radna Anna Białogłowa odczytała radnym pismo – protest mieszkańców Trzcinnej dotyczący 

budowy ubojni norek. 

- Wójt Gminy: Przeczytała Pani fałszywą informację. To nie będzie ubojnia. Dziś odbędzie się 

w Świątkach spotkanie i wyjaśnione będzie ludziom, co tam powstanie. Efektem końcowym 

działalności będą suszone skóry. 

- Radny Hubert Klepacz: O garbowaniu nie ma mowy? 

- Odpowiedź wójta Gminy: Nie, nie będzie garbowania. 

- Radny Jan Obłąk: Mówiłem na poprzedniej sesji, byśmy się wzięli za sporządzenie zmiany 

studium i planów. Bo zaczyna powstawać co raz więcej firm, które nam przeszkadzają i 

szkodzą.  

- Wójt Gminy: Jeśli inwestor składa wniosek i spełnia wszystkie prawne warunki, to nie mamy 

prawa mu zabronić. 

 

- Radny Hubert Klepacz: Czy są jakieś regulacje dotyczące odległości miejsc sprzedaży 

alkoholu od miejsc kulturalnych czy sakralnych? 

- Wójt Gminy: Trzeba sięgnąć do przepisów i uchwał rady. Nie pamiętam odległości.  

- Sekretarz Gminy: Przy wydawaniu zezwoleń na sprzedaż alkoholu analizowane są te 

odległości. 
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- Radny Hubert Klepacz: A nie można zmusić pana Siedleckiego do zorganizowania panom 

spod sklepu miejsca do spożywania alkoholu? 

 

- Radny Radosław Molka: Czy będzie możliwość postawienia toi toi na cmentarzach w okolicy 

1 listopada? 

- Radny Jan Obłąk: a wiecie ile kosztuje wynajęcie toi toi na dobę? To duży koszt. 

- Radny Radosław Molka: To może można zrobić drewniane toalety? 

 

 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Marian Jaśkowiec podziękował 

radnym za udział w sesji kończąc obrady o godz. 15:55 

 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

Kamila Bieniaszewska                                                    Marian Jaśkowiec 

 


